



FYSIKTEKNOLOGSEKTIONEN

PROTOKOLL FÖRT VID STYRETMÖTE
26 FEBRUARI 2015

Tid: 12:00

Plats: Styretrummet

NÄRVARANDE

ORDFÖRANDE	OSCAR "KALLDAL" KALLDAL
VICE ORDFÖRANDE	UNNI ENGEDAHL
SEKRETERARE	FRIDA "MULTRON" ULANDER
LEDAMOT	SABINA "SABZ" SÖDERSTJERNA
ORDFÖRANDE DP	FELIX "FELKAN" ERIKSSON
ORDFÖRANDE FNOLLK	SEBASTIAN "ÄNKÅ" BERGSTRÖM
ORDFÖRANDE SNF	JESPER JOHANSSON
ORDFÖRANDE FOC	NERMIN "NERO" TRNJANIN
ORDFÖRANDE FARM	NILS "ÄNZIEE" CARLSSON

§1 Mötets öppnande Oscar öppnar mötet kl.12.04.

§2 Val av justerare Jesper Johansson väljs till justerare.

§3 Föregående mötesprotokoll Föregående mötesprotokoll föredrogs.

§4 Runda bordet

- **Kärnstyret:**

- Kalldal har varit på programråd TM, sektionmöte samt FuM.
- Unni har kommit överens med huset om de bokningsbara rummen. Lv1 kommer det att komma igång.
- Frida har mest fixat med sektionmötet och skickat in för nya accesser.
- Sabz har varit på sektionmöte. Har peppat Ellinor inför mastergrejen nästa vecka. Har planerat aspning.

- **FARM:** har varit på kalas. Snackat med Tord om lokal. Lagade mat till sektionmötet. Valt ut företag till branschkvällen. Varit på ArmU. Pratade mest om saker som rörde ordförandena.

- **FnollK:** har arrat NollK-kalas.

- **DP:** har inte arrat DuP¹. Det gick ganska bra. Hade asplunch igår. Det gick bra²

¹DPP tog hand om det

²Det var fyra lediga platser i FB.

Oscar Kalldal
Ordförande

Frida Ulander
Sekreterare

Jesper Johansson
Justerare



- **Foc:** har haft flippermek och asparr. Det gick väldigt bra. Nu är det Safe Sex Lv6. Man kan köpa material hos Foc. Har även rapporterat från sektionmötet och lagat mat.
- **SNF:** har varit på workshop, och även diskuterat Guldäppet.

§5 Information

- **FuM** Sektionsavgiften blev 40 kr. Motionen om Tofsen röstades ner, men några verkade villiga att fortsätta dra i det³. Några gamla KO har jobbat med långsiktiga mål med Kåren. De höll en presentation av en del av sitt arbete. Till exempel har omsättningen ökat 118 % sedan 2003. Det är främst företagsgruppen som har ökat. De har även förslag på strategiska frågor som vi kan diskutera.
- **Programråd TM** Pratade om uppföljningssamtalen med de som kuggade båda tentorna i LP1. Det togs upp att en del upplever att det är en väldigt elitistisk miljö.

§6 Budget Spidera Spidera har haft problem med sina SATA-portar och en kraschad hårddisk och kommer eventuellt behöva krossa sin budget. Vi behöver Ftek, så det känns rimligt att de får pengar.

Beslut: att Spidera tillåts överstiga sin budget med upp till 1200 kr.

§7 SaFt Vi ska lämna tre förslag på "Utmaningar".

- Hur gör man så att mottagningen blir för alla? Hur når man ut med information om vilka personer som kan gilla vilka arr?
- Röd tråd och kontinuitet i utbildningen. Näringslivsanknytning i utbildningen.
- Festkultur och hur man hanterar förändrade förutsättningar från skolan som går emot traditionerna. Hur balanserar man förväntningar utifrån och inifrån?

Sabz, Nero, Shiny kommer inte åka. Felix har inte bestämt sig. Så vi kan skicka några andra, t ex en extra från NollK, SNF, FARM. Vi anmäler 11 personer.

§8 Övriga frågor

- **Skyddsrummet:** FARM undrar om de kan ställa saker i skyddsrummet någonstans⁴. Svaret är tyvärr nej, det finns ingen ledig plats.
- **Mastergrej:** Nästa torsdag är det mastersgrejuppstart. Det är nice om man kommer⁵.
- **Bokning av rummen:** Man kommer behöva boka dagen innan. Det kommer komma upp affischer med information om hur och när man bokar.

³Kalldal lovar att detta var inte det sista vi sett av Tofsen på FuM.

⁴Annat än på FiFs saker

⁵Kalldal undrar om det kommer att finnas vin.

§9 Denna diskussion fördes bakom stängda dörrar.
Incidenthantering

§10 Mötets avslutande
Mötet avslutades av Oscar kl. 13.05.

Veckans serie Från Savage Chickens.



Av Doug Savage